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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2022-06-20 

 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande närvarande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande 

Elenor Bodin              Kassör 

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén närvarande 

Linda Ytterbom 

Jessica Keskinen 

Patrik Lindberg närvarande 

Lotta Reden närvarande  

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (LG) 

3. Föregående protokoll (PL)  

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, Maj 2022, ej inkommit. 

- Jessica Keskenen slutar i styrelsen på grund av personliga skäl och tidsbrist. 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 11st. 

Nya (inkl. familj) medlemmar dec-jan via Idrott Online tot. nu 1415 (11st) 

varav 1208 (8st) män och 207 (3st) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Sponsorjakten med vår nya folder går lite trögt. Banderoll med Pontans Kranar 

färdigt att sättas upp. 

- Idrott Online fria hemsidor för alla klubbar avslutas, se separat mail. 

- Linda börjar se över medlemmar i Idrott Online. Blir man glad      

- Klubbtröjor är beställda. 

- Valberedningen bör starta mkt tidigare med samtal med styrelsen samt 

medlemmarna. Fokus på att få fler kvinnor till styrelsen och klubbarbete över lag.  

- RF, information av MM tidigare. 

- Kommunen ang. möten 26 april, 10 maj och 19 maj för att förbättra samarbetet 

med föreningar. Göta deltog på två av tre möten med positiv respons och 

nyfikenhet av kommunen. 

- Utbildning av tävlingsledare, barnledare och tränare, inga. 

- Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, ingen utbildning funnen. 

- Kommunens verksamhetsbidrag är krångligt och vad som gör att man kan få mer 

hjälp känns oklart. Linda har fått en inbjudan om att vi kan få en information om 



2 
 

hur underlagen skall fyllas i. L-G vidarebefordrade mailet från kommunen till alla 

i styrelsen. 

- Info om möte med Kommunen 9/6, deltagare från kommunen var Claes Lagelius, 

lokalsamordnare PL, Christoffer Hoerschelmann, idrott och fritidschef och från 

Göta LG & NG. Dom vill ha en visionsplan på 3, 5 och 10års sikt, vad vi behöver 

för att utvecklas som klubb och vad vi behöver för arrangera högsta klass på 

mästerskap så som SM, EM och VM i cross och enduro. Exempel på detta kan 

vara att anpassa crossbanan till VM status, ny startgrind, enduroslinga vid 

motorstadion, ny träningsslinga mm. 

- Arrendeavtal skall ses över med EMK och Göta, separata avtal och vi ska samtala 

med EMK. 

 

 

5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Nya regler för sprinttävling, banan anpassad något. Genomgång utförd, allt ok. 

- Det finns gott om funktionärer för kommande tävlingar. 

- Avslutning crosskolan. 

- Serien går som förväntat, sådär.  

 

6. Endurokommitté rapport (NG) 

- SM tillsammans med Uppsala MK för att lösa markfrågan. 

- Fel datum för funktionärer, ändrat till 8/10.  

- Motionscupen rullar på.  

 

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa förråd och trapphus. 

- Nytt fönster i kiosken/köket som är öppningsbart, fråga från Linda Y. PL hör efter 

med Karl Hedin om dom har något fönster vi kan få, återkommer. 

- Ny traktor, banken behöver senaste bokslutet för att ordna finansiering. 

- LG ordnar mall för utgiftskvitton för olika utgifter vid t.ex. tävling mm. 

 

8. Nästa möte. 
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